

自动化程度高的绿豆糕机厂家

产品名称	自动化程度高的绿豆糕机厂家
公司名称	商丘福达食品机械有限公司
价格	969.00/台
规格参数	品牌:福通机械 型号:FTLD 产地:河南商丘
公司地址	河南省商丘市梁园区八一西路
联系电话	15660713820 15660891889

产品详情

自动化程度高的绿豆糕机厂家

该绿豆糕机既可自动运转，也可手动操作。

绿豆糕机主要技术参数：名称 电压 压力方式 夹心 分层 成品厚度 模具尺寸 大产量(夹心/非夹心)

模具形状 花纹 尺寸 模具加工方式 常见食品
220V绿豆糕机 220V 机械 可以 可以
任意可调 24*35cm 400斤/600斤 方形、长方形、圆形、月饼形状等随意定制
字/花纹/定制图案 大小定制/尺寸随意 不锈钢块线切割
绿豆糕云片糕糯米糕等粉状糕点成型食品
380V绿豆糕机 380V 机械 可以 可以 任意可调
24*35cm 400斤/600斤 液压绿豆糕机 380V 液压 可以 可以 任意可调
24*35cm 400斤/800斤 24-35A型全自动绿豆糕机 220V/380V 气压
不可以 不可以 任意可调 24*35cm 1000斤
800型全自动绿豆糕机 220V/380V 气压 不可以 不可以
不可调 30*50cm 1600斤 光面/简单花纹

本糕点机可一机多用：可用于绿豆糕，云片糕，花生糕，合川桃片，阜宁大糕，雪片糕，贡糕，书册糕，芡实糕等粉状压制成型糕点的成型加工。

The mung bean cake machine can be operated either automatically or manually. Main technical parameters of mung bean cake machine: name, voltage, pressure mode, sandwich thickness, die size, large output (sandwich/non-sandwich) die shape, pattern size, die processing mode, 220V machine for common food 220V mung bean cake machine can be adjusted arbitrarily 24*35 cm, 400 kg/600 kg square, rectangular, circular, monthly. The shape of cake is customized at will. The size is customized. The size is customized. The size is customized. The size is optional. The

stainless steel block is wire-cut. The powder cake-forming food such as mung bean cake, cloud cake, glutinous rice cake is 380V. The machine can be adjusted arbitrarily. The machine can be adjusted 24*35cm, 400 kg/600 kg, the hydraulic mung bean cake machine 380V, the hydraulic mung bean cake machine can be adjusted arbitrarily 24*35cm. 400 kg/800 kg) 220V/380V barometric pressure of 24-35A full automatic mung bean cake machine can not be adjusted arbitrarily. It can not be adjusted arbitrarily. 220V/380V barometric pressure of 800 automatic mung bean cake machine can not be adjusted. It can not be adjusted 30*50cm/1600kg smooth surface/simple pattern. Raw cakes, Hechuan peach slices, Funing cakes, ice-cream cakes, Gong cakes, book cakes, Qinshi cakes and other powdery pressed cake processing.